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Protokół Nr ORN.0012.4.5.2015 

drugiej części posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku   

odbytego w dniu 5 maja 2015 r. 
 

 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński.  

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – Karolina 

Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyła: 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

powitał przybyłych na posiedzenie komisji. Poinformował, iż jest to kontynuacja posiedzenia, 

którego pierwsza część odbyła się 29 kwietnia 2015 r. Przedstawił porządek posiedzenia.  

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku nie zgłaszano. 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła pierwszą część protokołu  

Nr ORN.0012.4.5.2015 posiedzenia komisji odbytego w dniu 29 kwietnia 2015 r. 

 

Do punktu 2 – Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

 

Komisja przeanalizowała inwestycje pn. Rozbudowa infrastruktury przy siłowni terenowej 

oraz Zagospodarowanie plaży w Dułach (FS), które zostały zreferowane przez Skarbnik 

Gminy – Bożenę Kozielską. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

ponadto poinformowała, że Komisja Rewizyjna oprócz sprawozdania z wykonania budżetu 

powinna również zapoznać się ze sprawozdaniem finansowym. W samorządach  

na sprawozdanie finansowe zgodnie z ustawą o finansach publicznych składa się bilans  

z wykonania budżetu gminy, łączny bilans jednostek budżetowych czyli bilans, który 

obejmuje dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych tj. Urzędu 

Miejskiego, Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

oraz wszystkich szkół gminnych. Takim sprawozdaniem jest również łączny rachunek 

zysków i strat, obejmujący dane wynikające z raportu zysków i strat samorządowych 

jednostek budżetowych oraz łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane 

wynikające z zestawień zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 
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Zarządzenie Nr ORN.0050.81.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia 

sprawozdania finansowego za 2014 rok Burmistrz przedłożył Radzie Miejskiej w dniu 

dzisiejszym. Termin przedłożenia sprawozdania przez Burmistrza jest wyznaczony na dzień 

31 maja każdego roku.  

 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jaką kwotę gmina dołożyła do funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Olecku. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że to wynika ze sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

Poinformowała, że wykonane dochody wyniosły jeden milion trzysta siedemnaście tysięcy 

złotych, plan był ustalony na kwotę jednego miliona pięciuset tysięcy złotych. Natomiast 

wydatki stanowiły kwotę trzech milionów trzystu trzynastu tysięcy złotych. Stwierdziła,  

że przed powstaniem hali gmina też dokładała do ośrodka około miliona złotych.  

Należy również wziąć pod uwagę, że z funkcjonowania hali jest zysk, którego nie widać  

w budżecie gminy, tylko w budżecie przedsiębiorców. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy po powstaniu hali zmniejszyły się dochody szkół z tytułu wynajmu pomieszczeń 

sportowych. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

musiałaby to przeanalizować. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że ten problem będzie poruszony na posiedzeniu Komisji Oświaty (…).  

Otrzymał sygnały, że pieniądze, które szkoły zarabiają wpływają na konto urzędu, a później  

są zwracane. Nie do końca to motywuje dyrektorów szkół, ponieważ pieniądze są zwracane 

dopiero na wniosek.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto z radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wykonania budżetu gminy za rok 

2014.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy za 2014 rok.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto z radnych jest za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi. 

 

Komisja jednogłośnie wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok – wniosek komisji wraz z opinią w załączeniu  

do protokołu.  

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu  3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęło Zarządzenie Burmistrza Olecka 

Nr ORN.0050.81.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego za 2014 rok. 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Do punktu  4 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 o sprawdzenie możliwości zamontowania jednego lub dwóch stojaków na rowery 

między siłownią plenerową a skateparkiem, 

 o przekazanie członkom Komisji Rady Miejskiej do dyskusji propozycji grupy osób, 

w tym przedsiębiorców Olecka i działaczy społecznych, którzy wzorem innych miast 

chcieliby ufundować insygnia władzy Burmistrzowi Olecka tj. łańcuch z herbem 

Olecka. Sfinansowanie zakupu leżałoby tylko i wyłącznie po stronie tych osób, 

natomiast radni uczestniczyliby w pracach nad wyglądem insygniów.  

Jeżeli byłaby aprobata Rady w tym zakresie, być może znalazłyby się pieniądze  

na zakup insygniów również Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano.  

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

           Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

 

       Karolina Kuskowska                   Jarosław Bagieński 

 


